

## Epidemic Control Measures

As you may be aware, the Chief Executive of the Hong Kong Special Administrative Region announced at a Press Conference yesterday that in view of the development of COVID-19 epidemic situation in Hong Kong, the social distancing measures should, with effect from 7 January 2022, be tightened up for a period of 14 days.

After considering the directives from the Government, we wish to update Members the following which will be implemented during the said period:

### a. Social and Sports Facilities:

- (i) All Club's facilities, except catering premises, Car Park, Changing Rooms, Internet Corner, Reading Room and the toilets will be closed.
- (ii) All coaching and interest classes will be suspended.
- (iii) Guests are not allowed to use the Changing Rooms.

### b. Catering Facilities:

Catering Facilities	Opening Hours	Last Order	Takeaway Services	Headcount per table	Remarks
Dragon Room	11:00 – 18:00	Dim Sum: 16:00 Others: 17:00	Before 20:30 Last Order: 20:00 (For details, please contact 2837 1833)	4 (Zone C) / 6 (Zone D)*	Each member may reserve a maximum of 2 tables at the Dragon Room and Fortune Cafe at any time.
Fortune Café	07:30 – 18:00	17:00	Before 20:30 Last Order: 20:00 (For details, please contact 2837 1836)	4 (Zone C) / 6 (Zone D)*	
Family Lounge	11:00 – 18:00	17:00	/	4	
Old Corner	11:00 – 18:00	17:00	/	4	
Centenary Bar	11:00 – 18:00	17:00	/	4	No intoxicating liquors would be sold. Only snacks and soft drinks will be provided.
Banquet Hall	12:00 - 18:00	/	/	4 (Zone C) / 6 (Zone D)	Number of persons hosting banquet at any one time must not exceed 120.

\* For Zone D, at least two-thirds of users must have received the first dose of vaccination. Members and their guests are required to present their vaccination records for verification.

- c. All Members and guests must scan the “LeaveHomeSafe” venue QR code upon entering the Club premises and before use of the facilities. The following categories of persons are exempted and may fill in a specified form as an alternative:
- (i) persons aged 65 or above OR aged 15 or below;
  - (ii) persons with disability; and
  - (iii) other persons recognised by the Government.

[ For persons aged 15 or below, he or she would not have to register his or her personal information using the specified form if he or she is accompanied by an adult who has complied with the LHS requirement (i.e. he or she has used the LHS mobile application or used the specified form to register relevant information as an alternative in accordance with the requirement). ]

We thank you for your attention and wish you and your family members good health.



## 防疫措施

如各位知悉，香港特別行政區行政長官在昨日的新聞發佈會上宣佈，鑑於香港新型冠狀病毒病疫情的發展，自2022年1月7日起收緊社交距離措施，為期14日。

在考慮了政府的公佈後，我們謹告知各會員，本會將實施以下防疫措施：

### 甲、社交及體育設施：

- (i) 除餐飲設施、停車場、更衣室、互聯網角、閱讀室及洗手間外，其餘設施將會暫停開放。
- (ii) 所有私人教授及興趣班將會暫停舉行。
- (iii) 來賓不可以使用更衣室。

### 乙、餐飲設施：

餐飲設施	開放時間	最後下單時間	外賣服務	每桌人數限制	備註
威龍中菜廳	11:00 – 18:00	點心：16:00 其他：17:00	20:30前提供 最後下單時間：20:00 (詳情請致電2837 1833)	4人(C區)/ 6人(D區)*	在任何時間內，每個會籍只可在威龍中菜廳及福星閣西餐廳預留最多2桌。
福星閣西餐廳	07:30 – 18:00	17:00	20:30前提供 最後下單時間：20:00 (詳情請致電2837 1836)	4人(C區)/ 6人(D區)*	
家樂廊	11:00 – 18:00	17:00		4人	停止售賣酒類。
懷舊角	11:00 – 18:00	17:00		4人	
世紀吧	11:00 – 18:00	17:00		4人	
宴會廳	12:00 – 18:00	/		4人(C區)/ 6人(D區)	在任何時候，宴會活動人數均不得超過120人。

\* 如在D區用餐，須至少有三分之二的使用者已接種第一劑疫苗。所有使用者須出示疫苗接種記錄，以作驗證。

丙、所有會員及其來賓在進入會所及使用其他會所設施前，必須掃瞄「安心出行」二維碼。以下人士除外，他們可以填妥特設的表格替代使用「安心出行」：

- (i) 65歲或以上或15歲或以下的人士；
- (ii) 殘疾人士；及
- (iii) 其他獲政府認可的人士。

(若15歲或以下人士在成年人陪同下進入餐飲業務處所或表列處所，而該成年人已履行適用的「安心出行」規定(即已使用「安心出行」或按規定以填妥指定表格的方式作為替代)，則該名15歲或以下人士無須填寫登記個人資料的表格。)

多謝各位垂注，祝各位身體健康。

